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Protokoll frå FAU møte Haukedalen skole 

Dato: 22.10.2019 

Sted: Haukedalen skole 

Referent: Tanja Hoel 

 

Deltakere: Eric B. Jensen (1A), Asle Hordnes (1A), Sondre S. Haugen (1B), Øystein Brekke (1B), Stine 

Beate Balevik (1B), Therese Chr. Hjortland (2A), Maria Tobiassen (2B), Joar Teigland (3A), Erinice 

Botelho (3B), Kjerstin Bertelsen (4A), Anne Marie Epland (5A), Sandra Waage (5B), Marita Stigen (5B), 

Marius Veseth (6B), Permjit Bhamra (7A) 

Agenda: 

Sak 01/19: Informasjon fra Rektor 

Rektor Renate McPherson ønsket alle i FAU velkommen. Rektor orienterte om flere saker som skolen 

ønsker å følge opp med FAU ila skoleåret: 

 

I. Uteplassen 

Uteplassen skal fikses opp. Her vil det komme nytt grøntområde, benk, sti og pallekasser for dyrking 

av grønnsaker/blomster. 

Oppfølgingssak til FAU: 

Skolen ønsker et amfi i skolen som kan brukes til ulike uteundervisning. Et tema som kanje 

Dugnadsprosess-amfi, busk avdelingen på utsiden av kontoret 

I. Trafikksikringsplan for elever på Haukedalen skole 

Det er dessverre fortsatt mye trafikk i rundkjøring med biler som står parkert. Dette skaper 

trafikkfarlige situasjoner. Skolen og FAU utarbeidet i fjor en ny trafikksikringsplan. Her er det tegnet 

inn hjerteplasser for foreldre som trenger å parkere og følge elever til skolen, og drop-zoner.  

Oppfølgingssak til FAU: 

Trygg trafikk, Bergen kommune og Statens Vegvesen kommer på befaring til skolen 31. oktober. 

Formålet er å oppdatere trafikksikringsplanen, diskutere tiltak som kan bidra til at flere elever kan gå 

til skolen, hjertesoner og opplæringstiltak.  Et arbeid som skolen ønsker å følge opp i samarbeid med 

FAU. 

II. Kveldsskole med Barnevakten for elever og foresatte i 4 trinn, 26-27 november 

FAU har vedtatt å støtte økonomisk et pedagogisk program for alle foreldre og elever på 4. trinn.  

Tema er nettvett og skjermtid. Dette har vært en stor suksess og allerede i slutten av november vil 

det bli satt opp kveldsskole for 4. trinn. 

Oppfølgingssak til FAU: 

Rektor vil følge opp arrangementet med FAU representantene i 4 trinn.  

III. Årshjul for skolen 

Skolen har vedtatt en overordnet årsplan for felles aktiviteter «Haukedalen skole vi lærer sammen»  

https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/haukedalen-skole/om-skolen/haukedalen-skolevi-larer-sammen
https://www.bergen.kommune.no/omkommunen/avdelinger/skoler/haukedalen-skole/om-skolen/haukedalen-skolevi-larer-sammen
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Oppfølgingssak til FAU: 

I desember gjentar skolen suksessen med åpen dag og håper at FAU kan støtte med vafler/kaffe til 

elevkafe.  

IV. Fagfornyelsen 2020, nye lærerplaner 

Utdanningsdirektoratet fornyer alle læreplanene i skolen for å gjøre dem mer relevante for 

framtiden. Nye læreplaner skal tas i bruk trinnvis fra skolestart i 2020. Nye læringsfag som 

Aldersblanding er et konkret tiltak i fagfornyelsen.  

Les her for mer informasjon om Fagfornyelsen: https://www.udir.no/laring-og-

trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/ 

Oppfølgingssak til FAU: 

Skolen ønsker å involvere elever og foreldre inn i arbeidet.  

Ønsker elev,- og foreldremedvirkning og kommer tilbake til dette over nyåret.  

V. Intern kvalitetsoppfølging av kvalitetsutviklingsplanen «Sammen for kvalitet»  

Kvalitetsutviklingsplanen for Bergensskolene skal videreføres. I Februar skal Haukedalen skole 

gjennomføre en kvalitetsoppfølging.  

For mer informasjon: 

https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/personalrommet/skole/kvalitetsoppfolging 

Oppfølgingssak til FAU: 

Skolen vil involvere FAU i dette arbeidet på nyåret  

Kurs for kvalitetsoppfølging til FAU. 

VI. Årlig brukerundersøkelse 

Skolen sender ut årlige brukerundersøkelse mars hvert år.  Undersøkelsen legger et viktig grunnlag 

for skolens oppfølgingsarbeid for å sikre god kvalitet og trivsel på skolen.  

Oppfølgingssak til FAU: 

Skolen trenger bistand fra FAU til å få opp svar deltakelsen i brukerundersøkelsen.  

VII. Nytt foreldremøte i februar-ønsker medvirkning fra FAU. 

Skolen ønsker å sette opp et nytt foreldremøte i februar som er mer i foreldrenes regi.  

 

 

Vedlegg:  

 

  

https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/
https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/
https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/
https://www.udir.no/laring-og-trivsel/lareplanverket/fagfornyelsen/
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/personalrommet/skole/kvalitetsoppfolging
https://www.bergen.kommune.no/hvaskjer/tema/personalrommet/skole/kvalitetsoppfolging
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Sak 02/19: Valg og konstituering av FAU 

Valg av FAU styre 

I møte ble det avholdt valg av nytt FAU styre.  Følgende representanter ble valgt inn i det nye FAU 

styret, enstemmig vedtatt: 

Leder: Tanja Hoel (gjenvalgt) 4A 

Nest leder: Therese Chr Hjortland (gjenvalgt) 2A 

Sekretær: Sandra Waage 5B 

Vara for Sekretær: Kristin Hannevik Fyhn 6A 

Økonomi: Joar Teigland 3A 

Følgende arbeidsgruppe ble nedsatt: 

Tryggtrafikk og mobilitet:  

• Refleksdag 

• Trafikksikringsplan 

Deltakere: Stine, Maria, Erinice, Marius, Tanja 

Sosiale aktiviteter 

• TV Aksjon (okt 2020) 

• Foreldremøte (februar 2019) 

• Disko (mars 2019) 

• Temamøte med Barnevakten (nov 2019) 

• Halloween (okt 2020) 

Deltakere:  Kjerstin, Anne Marie, Marita, Permjit 

Utemiljø og Nærmiljø 

• Nærmiljøanlegg 

• Uteplassen 

Deltakere: Stefan, Therese, Rune, Joar 

SFO 

Deltakere: Eriniice + fleire må inn her 

Fagutvikling: 

• Kvalitetsoppfølging 

• Fagfornyelsen 

Deltakere: Asle, Eric, Øystein, Sondre og Sandra 

 

Arbeidsform: 
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FAU besluttet å bruke facebook som en felles kommunikasjonsplattform. Alle FAU representanter må 

melde seg inn i FB gruppen «FAU Haukedalen skole».  Her vil det bli opprettet FAU møte 

arrangement, deling av referat og annen info.  

Arbeidsgruppene kommuniserer på messanger/mail i gruppene.  

 

NESTE FAU MØTE ER 13 NOVEMBER KL 1800. 

Her skal arbeidsgruppen legge legge frem forslag til en aktivitetsplan for skoleåret 2019/2020. 

 

 

Vedlegg:  

FAU- møte 22.10.19. : Informasjon fra rektor. 

 

 

• Skriv for hver gang det er møte. Blir sendt ut på mail etter møte, så må FAU - 

representantene sørge for at resten av foreldregruppen får det.  

• Hvordan skal en best få formidlet informasjonen som blir gitt til de andre foreldrene? 

o Tilbakemelding fra møte var å eventuelt legge ut på klassesidene.  

• Tilsyn  

o Vi skal ha tilsyn på mandag som kommer. Tilsynet omhandler hvordan vi sikrer 

kvalitet i opplæringen ved sykefravær og vikarbruk. Her vil ledelsen, lærere, 

tillitsvalgt, verneombud og elever fra elevrådet bli intervjuet.  

• Uteområde 

o Som dere ser, er vi i gang med uteområde. Det var snakk om i fjor å sette i gang en 

dugnad med tanke på et eventuelt amfi utenfor rektor sitt kontor. Det hadde vært å 

hatt fokus på dette skoleåret.  

• Samarbeid med FAU om Hjertesoner.  

o 31. oktober kommer Trygg trafikk og veieierrepresentantene. Da skal vi gå gjennom 

hjertesonene våre og planen. Mer info kommer her. I møtet blir det meg, 

elevrådsleder og vara. Ønskelig at FAU er med på møtet.  

• Barnevakten.no 

o Barnevakten.no kommer på kveldskurs for 4. trinns elevene. Tema vil være spilling og 

nettvett. Dette vil være en kveld som er for både foresatte og elever. Vil være i 

november.  Mer info om dato kommer.  
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• Åpen dag 

o Vi skal ha åpen dag, slik vi hadde i fjor. Dette er innenfor vårt helt eget tverrfaglige 

tema Haukedalen skole. Dagen vil være første uken i desember. Håper at det gjerne 

kan være foresatte som kan hjelpe til denne dagen. I fjor stilte FAU med kaffe og 

vaffelrøre som vi solgte.  

• Elev og foreldremedvirkning – Fagfornyelsen 2020 

o Vi ønsker å høre med dere foreldre om hvordan dere opplever innføringen av 

overordnet del og Fagfornyelsen når den kommer. Jeg kommer til å holde dere 

orientert om hvor langt vi er kommet og hva som skal skje.  

o Vi har allerede kommet godt i gang med overordnet del. Vi har et årshjul som har de 

tverrfaglige temaene som overordnete temaer gjennom hele året. Vi har jobbet aktiv 

i utviklingstid med de tverrfaglige temaene og vi har diskuter opplæringens 

verdigrunnlag. Elevene skal blant annet lære seg å bruke kunnskap i flere forskjellige 

settinger. Det er et av hoved endringene i LK20. Det vil være færre kompetansemål 

og mye større fokus på å gå i dybden på hvert tema. Mye vil være likt, men dere vil 

nok oppleve at elevene jobber mer med flere fag samtidig.  

o Lærerne skal gjennomføre en kompetanspakke som Udir har lagt ut. Den inneholder 

5 moduler og vi kommer til å jobbe aktivt med dem.  

o Som en del av planleggingen har vi blant annet startet med aldersblanding. Vår 

erfaring hittil er positive elever i denne satsingen og vi ser at elevene er blitt mer 

trygge på hverandre. Her ønsker vi tilbakemelding fra dere foresatte.  

o Rektor har møte med elevrådet, der Fagfornyelsen vil være et av temaene.  

 

• Intern kvalitetsoppfølging 

o  I 2020 skal skolene i Bergen gjennomføre interne kvalitetsoppfølgingsmøter. Møtene 

skal gjennomføres i løpet av de tre første månedene i året. Vi har fått februar og må 

sette dato selv. Det har vi ikke gjort enda.  

o Møtet blir som følger:  

▪ Tidsramme: 08.30- 11.30  

▪ Deltakere: Skolens ledelse, lærerrepresentanter, PPT.  

▪ Første time: Elevråd og FAU-representanter er til stede første timen. Elevene 

har forberedt seg på å snakke om skolens lærings- og skolemiljø inkl. SFO, 

FAU snakker om skolemiljøet. Mobbing på digitale plattformer vil være en 

del av problemstillingene som skal diskuteres.  
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▪ Resten av dagen skal ledelsen sammen med kvalitetsutviklingsgruppen jobbe 

med blant annet analyse og drøfting av skolens resultater.  

▪ Det vil være en samling og kursing ifbm. Kvalitetsoppfølgingsmøte for FAU 

som arrangeres på kveldstid og invitasjon kommer noe seinere.  

▪ Elevrådet skal kurses 21. og 22. november. Her vil vi få et eget skriv.  

• Brukerundersøkelsen: 

o Kommer på nyåret en gang. 

o Viktig at FAU jobber for at flest mulig av foresatte svarer på undersøkelsen.  

• Foreldremøte i februar: 

o Det tverrfaglige temaet som vi har i uke 2-11 er Vi lærer sammen.  I denne 

forbindelse ønsker vi å ha et foreldremøte i februar som blir i foreldrenes regi. 

Skolemiljø henger ofte sammen med det som skjer på fritiden. Derfor ønsker vi at 

det er representantene i FAU som kartlegger hos de andre foresatte i klassen om hva 

som rører seg av grupperinger, vennskap, hvem er med hvem osv. Hvem får lov å 

spille Fortnite og hvem får lov til å ha mobiltelefon? Så lager vi, sammen med dere, 

et opplegg som foreldrene gjennomfører i klassen. Kontaktlærer er med som 

deltaker.  

o Før klasseforeldremøte, kunne vi tenke oss å ha et foredrag i gymsalen der tema er 

innenfor samme sjanger.  

• Bærekraftig utvikling: 

o I uke 12-25 har vi det tverrfaglige emnet bærekraftig utvikling. Her har vi en plan om 

plante i pallekasser i det området som nå blir utbedret utenfor klasserommene på 

storeplassen.  

• Hittil i år:  

o Vi opplever en fin start på skoleåret og har gjennomført valg på skolen og venneuke 

med stor suksess. Vi har hatt felles tur til Geitanuken. 

o Vi har startet med timen-Livet og har i utviklingstid hatt besøk av skoleproffer. Dette 

er ungdom som har opplevd skolen på kroppen og de var hos oss for å fortelle 

hvordan de mener at en god skole skal være. Hva vil det si å få tillit fra en elev?  

o Vi har noen utfordringer med fravær og jobber hele tiden for å få faste vikarer. Vi 

prøver å informere så langt det lar seg gjøre.  

o Skolekatalogen er på plass og vi er veldig fornøyd med den.  

o Husk refleks nå i disse mørketider.  

Med hilsen  
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Renate Macpherson 

Rektor Haukedalen skole 

 


